
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 17. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 413
Ministeren bedes redegøre for det støjskærmprojekt, der er ved at blive plan-
lagt til gennemførelse i forlængelse af, hvor motorvejen ender i Svendborg og
munder ud i Sundbrovej, og herunder redegøre for:
– Præcist hvor der planlægges opsat støjskærme (hvilket naturligvis er posi-

tivt)
– Om ministeren vil sikre, at der også bliver sat støjskærme op på det sidste

stykke langs begge sider af Sundbrovej, fra hvor Høje Bøge Vej krydser
Sundbrovej og mindst 100 meter frem i retning mod Svendborgsundbroen,
dvs. ud for de huse der ligger på denne strækning.

– Om ministeren kan bekræfte, at den pågældende strækning oprindeligt har
været med i planerne for, hvor der påtænkes opsat støjskærme, og at det
må være en fejl, at den pågældende strækning tilsyneladende er faldet ud
af den aktuelle planlægning af det støjskærmprojekt, der påtænkes gen-
nemført i nærmeste fremtid.

– Om ministeren er enig i, at det er meget påkrævet også at få støjskærme
sat op på denne strækning, da de tæt ved beliggende boliger og beboere
er meget generet af trafikstøjen

– Om ministeren er enig i, at det er langt det mest rationelle også at få sat
støjskærmene op på de sidste ca. godt 100 meter, samtidig med at man
skal lave det andet og i øvrigt udmærkede støjskærmsprojekt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling
Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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